

تهانينا CONGRATULATIONS

<p>Your student has earned the privilege* of attending our first PBIS reward for this school year!</p> <p>As such, your student is invited to attend a private showing of the new movie <u>WONDER</u> at the Star Fairlane Theatre.</p>	<p>لقد نال تلميذك حق المشاركة في أول برنامج من مكافآت PBIS لهذه السنة!</p> <p>نتيجة لذلك، فإن تلميذك مدعو لحضور عرض خاص للفيلم الجديد <u>WONDER</u> في صالة عرض ستار فيرلاين Star Fairlane Theater</p>
---	--



<p>The movie, based on the novel, tells the story of Auggie, a boy who was born with facial deformities as he enters a regular school for the first time. Some students are warm and welcoming but others are not as empathetic.</p> <p>The staff of Stout is excited to be able to bring our students to see this movie as its message of empathy and inclusion helps to extend our weekly Advisory lessons.</p>	<p>يروى الفيلم، المقتبس من رواية بنفس الاسم، عن أوغي، الطفل الذي ولد بوجه مشوه عند دخوله مدرسة عادية لأول مرة. يعامله بعض الطلاب بود، لكن آخرين لا يتعاطفون معه.</p> <p>إن العاملين في مدرسة ستاوت المتوسطة متحمسون لأخذ طلابنا إلى هذا الفيلم الذي يحمل رسائل تعاطف وتقبل ومشاركة والذي يساعد في تطوير دروسنا النصائحية الأسبوعية.</p>
---	---



<p><i>Our special thanks go to the Star Theatre who is reserving the theatres for us and for offering us admission and some concessions at reduced prices!</i></p>	<p>نتوجه بشكرنا الخاص إلى مسرح ستار الذي حجز لنا القاعات وقدم لنا بطاقات الدخول وبعض الإمتيازات بأسعر مخفضة ومتهاودة!</p>
--	---

Students can earn the privilege to attend by arriving to class on time, by demonstrating appropriate hallway and lunchroom behavior, and by consistently meeting the class norms established by each class period.

يحصل طلابنا على حق حضور الفيلم عبر حضورهم الى الصفوف في الوقت المحدد، التصرف السليم في ممرات المدرسة وقاعات الطعام، والإلتزام الدائم بالتصرفات السليمة والمتفعة في كل الحصص.